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PLAN FÖR ÖVERSKOTT FRÅN O-RINGEN 2024

Prio A Utföres direkt, styrelsen informeras innan genomf.

B Förslag och kostnad tas fram,  lämnas till styrelsen

C Skjuts på framtiden, ev avslås
Nr Allmänt Prio Åtgärd
1 A Se nedan

2 A

3 B Samordnas med kommande tävlingsplanering

4 A

5 B OL uppdras komma med förslag

6 B Klädansvarig tar fram förslag och kostnad

7 B

8 B

9 C Funktionärsmiddag genomförd

10 C

11 C

12 C

Borde ligga som en grund i klubbens 
ekonomi då det blir svårare och svårare 
att få tag i sponsorer. 

Dela upp pengarna i 1-3 pengarpåsar.1 
kortsiktigt för de som var med under 
Oringen och nulägets SOK Viljan och 1 
lite mer långsiktigt som en fond. T.ex. en 
fördelning på 30% kortsiktigt och 
resterande"fonderat". 

Styrelsen placerar 35% långsiktigt, 35% på kortare 
tid samt använder 30% till ”direktinköp”                     
    MED I BUDGET 2025

Hur säkert ställer vi inkomster till klubben 
i framtiden? Kanske skall vi satsa på 
större tävlingar som ger mer pengar? 
Misstänker att det kanske behövs fler 
kartor?

Hur får vi fler medlemmar som faktiskt 
börjar tävla? Kanske borde vi ta 
pengarna till en projektanställning som 
får ta fram olika förslag för att göra 
sporten/klubben mer attraktiv.

Förslag på fler fria tävlingar, mer gemensamma 
bussresor

Rent spontant tycker jag att pengar ska 
satsas på barn och ungdomar. 

Ta fram Viljan västar. Samma design 
som träningsjackan men att det istället är 
en väst.  

 3 FÖRSLAG:                                
Anställa en ledare/kanslist/vaktmästare 
på 10-20%

Inte anställa, svårt med lämplig person, 
arbetsgivaransvar, försäkring mm.                Bättre 
köpa timtjänster

 Kanske är det inte tillräckligt med ideella 
krafter utan vi kanske måste betala för 
att alla de olika idéerna som ändå finns 
sätts på pränt och vi aktivt börjar 
genomföra dem.

Viss del av O-ringen pengarna ska 
tilldelas funktionärerna.

Köp ”Kravallstaket” att bygga labyrint 
banor med. 

Bättre hyra de få gånger detta behövs                 
AVSLAG

 Skaffa en Minibuss Kräver ”Bussansvarig” för service, tillsyn mm    
AVSLAG

Ett popupp tält3*3, användning vid 
Scaniamilen och andra tillfällen när man 
ska visa/ göra reklam för 
klubben/orientering.                          
FINNS 2 ST

Klubben har redan 2 st 3x3 m samt 1 st 3x6 m 
popup-tält                                                                   
 AVSLAG



OL-sektion
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Nr OL Prio Åtgärd
1 A

2 A

3 A

4 A

5 B OL-sektion tar fram förslag direkt

6 Öka lägerbidrag för löpare upp till 20 år. A

7 A OL-sektion budgeterar

8 B OL-sektion utreder o budgeterar

9 A Se ovan

10 B OL-sektion utreder o budgeterar

11 B OL-sektion tar fram förslag  

12 B OL-sektion utreder möjligheterna

13 B OL-sektion handlägger frågan

14 B OL-sektion handlägger frågan

15 B OL, eller Motion handlägger frågan

16 Hyra in Gympa-ledare B OL-sektion handlägger frågan

17 B OL-sektion handlägger frågan

18 B OL-sektion handlägger frågan

3 FÖRSLAG                            sänka kostnader 
för de som är mest aktiva, av vilka många även 
bidrog starkt till framgången med O-Ringen. 
Man skulle t ex kunna införa flera fria starter. 

Förslag finns på fler fria tävlingar 
mm BUDGET 2025

Fria resor till samtliga mästerskapstävlingar för 
rankade löpare med ’’ Viljankontrakt’’. De ska 
tex. Kunna resa till en DM-tävling ifrån sin 
hemort. 

Förslag finns från OL-sektion   
BUDGET 2025

Köpa in ett antal kartställ till klubben för att fler 
ska kunna få testa MTBO.             Detta kan 
vara en väg att locka fler in i klubbens 
verksamhet 

Bör Mtb-komm kunna köpa in direkt  
BUDGET 2025

Även en hel del hemvändare hjälpte till. Kan vi 
underlätta för dem att delta i tävlingar i SOK 
Viljans namn även när de flyttat 

OL-sektion tar fram förslag direkt   
BUDGET 2025

Fria startavgifter för rankade H21/D21 löpare 
med ’’Viljankontrakt’’ 

OL-sektion tar fram förslag direkt  
BUDGET 2025

Lägga pengar på mer gemensamma 
transporter till tävlingar. 

Lägga mer pengar på boende vid 
gemensamma resor tex till 10mila osv. 

Avsätta mer pengar till att göra stora bussresor 
för att få med fler barnfamiljer. 

2 FÖRSLAG                                 
Subventionerat träningsläger utomlands 

Satsa på vårt representationslag så att de vill 
och kan vara kvar i klubben 

Satsa på en tränare som kan och vill vara med 
på träningarna. 

2 FÖRSLAG                                                   
åka på fler klubbresor tillsammans. Till t.ex. 
nån Swedish League tävling. 

satsar på mer förberedelse inför Oringen och 
USM. Till exempel åka och träna i relevant 
terräng.  

återkommande tillfällen med Vattengympa på 
fredagskvällar. Kanske varje vecka, eller en 
gång i månaden 

betala en slant till tex OSK för att få låna deras 
hus till samlingsplats om vi tex skulle börja 
med stadsnära träningar en gång/v 

köper in tex gym en gång/v för allmän styrka o 
knäkontroll.  Eller ta hjälp av OSK med 
löpskolning/ intervaller på bana 
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19 B OL-sektion utreder o budgeterar

20 B Se ovan

21 B OL-sektion tar fram förslag 

22 B OL-sektion tar fram förslag 

erbjuda juniorerna/seniorerna som elitsatsar att 
utföra VO2max/Tröskeltest för att optimera 
träningen och kunna använda sig av 
pulsnivåbaserad träning.Ett sådant test kostar 
idag på Aktivitus 2490:-/person.               
Enbart tröskeltest kostar 1890:-/person.

Om vi istället bara väljer enbart VO2max test 
så får vi inte lika mycket information.Ett sådant 
test landar summan på 1390:-/person 

 Behålla våra rankade juniorer och seniorer i 
klubben genom subventioner av t ex:-resa, -
boende, -fri klubbdräkt, när man representerar 
klubben vid värdetävlingar och stafetter. 

pengarna ska gå till att vi behåller  våra löpare 
samt att attrahera  nya. 
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Nr Skid Prio Åtgärd
1 A

2 B

3 B Skid-sektion utreder kostnad

4 C Möjligheten utreds

5 B Förslag tas fram

6 B Kostnad utreds

7 C Utreds med Hjortb o kommun

Sponsring av läger för alla. Tex. tror jag 
inte att skidtränings-helgen i Lassalyckan 
har sponsrats alls, vilket är på tiden. 

Skid-sekt planerar o butgeterar           
BUDGET 2025

En väderstation med bild som ska 
placeras på klubbstugan för att kunna se 
och läsa vädret där. Ska kunna beskådas 
på hemsidan. 

Skid-sektion tar fram förslag             
BUDGET 2025

Köpa in en klassuppsättning 
längdskidor/pjäxor/stavar för 
mellanstadiet eller högstadiet

Delvis nytt spår som ersätter 4,5 och 6,5 
km eftersom de spåren inte kan 
användas för skidåkning då vägen mot 
Gröndal används av boende där. 

Tillgängligt och förhoppningsvis mer 
snösäkert att komplettera eventuella spår 
vid Viljanstugan. 

Elljusspår vid klubbstugan. Belysning på 
"skidängen".

Få till ett bra samarbete med Hjortberget 
och försöka lösa konstsnötillverkning för 
en slinga även vid Hjortberget. 
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Nr Fastighet Prio Åtgärd
1 A Nya gardiner fixas direkt

2 A Åtgärdas direkt, liten kostnad

3 högtalare till gymmet A Fixas direkt, liten kostnad

4 Byta ut samtliga dörrlås till kodlås. A Nya kodlås installeras direkt

5 A Ev byte av bastuaggregat

6 A Värme toa åtgärdas direkt!  Värme avslagen??

7 B Fastighet tar fram förslag och kostnad

8 Mer belysning på ängen. B Fastighet o Skid tar fram förslag

9 Ny garageport till Skotergaraget. B Kostnad tas fram

10 B Fastighet tar fram förslag och kostnad

11 B Fastighet tar fram förslag och kostnad

12 B Fastighet tar fram förslag och kostnad
13 B Fastighet tar fram förslag och kostnad

14 B Fast., Ol o Skid tar fram förslag o kostnad

15 B Kostnad tas fram

16 B Kostnad tas fram

17 C Utreds o kostnad tas fram

 fräscha till med målning och nya gardiner 
i lokalen 

Se över övervåningen så att det går att ha 
möte där uppe när övriga stugan är 
upptagen. 

köpa stenar till bastuaggregatet i 
herrarnas bastu 

Handikapptoaletten är alltid svinkall och 
både där och precis utanför stugan brukar 
det lukta illa. 

Byta fönster i gamla stugdelen (kök, 3-luft 
och övervåningen) 

6 FÖRSLAG                            Renovering 
av köket, skulle behövas en annan lösning 
för smutsdisken, spis, ventilation m.m 

Förbättra akustiken i storstugan      Annan 
form av ljuddämpande material i 
storstugan för att dämpa ljudvolymen 

 Byte till energieffektiv belysning i stugan. 

Förbättra miljön i gymmet / bygga ny lokal 
Ventilation i gymmet i källaren då detta har 
blivit väldigt populärt 

2 FÖRSLAG                                            
Ute gym i dungen vid Jannebo

Förbättra underlag / dräneringen vid östra 
delen av parkeringen 

Räta ut vägen in till parkeringen, (nu går 
vägen som ett S).

utreda om batteri eller annan väg att ta 
tillvara på överskottet från solcellerna ? 



Kart-, Motion- o IT
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Kart-kommittén

Nr Kart Prio Åtgärd
1 B Samordnas med tävlingsplanering i VP

2 B Samordnas med OL-sektion

3 C Finns utrustning för radiokontroll

Motions- o HittaUt-kommittén

Nr Motion / HittaUt Prio Åtgärd
1 B Motion tar fram förslag

2 B Motion tar fram förslag

3 Arrangera Trail-run C Motion+Ol+Skid utreder

IT-gruppen

Nr IT Prio Åtgärd
1 Nya datorer till våra tävlingar B IT utreder o tar fram förslag

4 FÖRSLAG                                              
Ny karta över fint område i kommunen. 

Flera enheter och stativ till träning och 
tävling 

Radiokontroll-utrustningar med SI-"dongar" 
som Emmaboda Verda 

Lyxigare prova-på dag för Oringen-
funktionärerna och nya medlemmar 

Flera motionsaktiviteter som riktar sig till 
alla 
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